
Zápis z porady vedení konané dne 4. 4. 2016 

Přítomni: Rebok, Bartošek, Malinka, Dostál, Vičar, Šrubařová, Regner, Kohoutková, Křenek, 

Novotná Buršíková 

Omluveni: Matyska 

1. Kontrola úkolů 

 Optimalizace využívání služeb CESNETu – Malinka mapuje, jakým způsobem pracují 

osoby zapojené do CESNETu, provádí analýzu a komunikuje o jejich činnosti. 

V současnosti shledává problém ve špatné komunikaci dovnitř univerzity. Další 

kontrola 2. 5.  

 Interní komunikace - adresa service-info@ics bude využita pro oznamování výpadků 

služeb LVT a dalším partnerům. Pro další významné, avšak nikoliv urgentní zprávy z 

oblasti IT, bude nadále využívána adresa lvt-l@ics. Pro komunikaci nad specifickými 

tématy nebo oblastmi bude využit Yammer, v současné době v testování.  

 Registr smluv – 2. 3. zaslala tajemnice podklady pro právní část. Technické řešení 

předávání smluv do registru bude na univerzitě řešeno prostřednictvím Úřadovny v IS, 

smlouvy však musí současně zůstat i v ekonomických systémech. V pátek odpoledne 

se uskuteční jednání o propojení těchto systémů. Další informace poskytne 

Kohoutková na výjezdním zasedání.  

 Výroční zpráva – Vičar poděkoval za poskytnutí podkladů pro výroční zprávu MU. 

Pro výroční zprávu ÚVT potřebuje Vičar podklady od divizních, dodají je co nejdříve.  

 Odpojení automatů na občerstvení od SUPO proběhlo bez problémů.  

 Aktuální informace o BAPS – byly sepsány základní požadavky na systém a 

vytipovány firmy, s nimiž budeme dále komunikovat. Cílem je dojasnění našich 

požadavků a potřebnosti některých funkcí, dále zjištění co můžeme mít k dispozici. 

(kontrola 2. 5.)  

 

2. Různé 

 Dostál informoval, že se 1. 4. sešla vědecká rada ÚVT. Vědecké radě byl předložen 

k projednání návrh rozpočtu ústavu pro rok 2016. Součástí programu byly zejména 

otázky zapojení ústavu do OP VVV a dalších velkých projektů, strategie rozvoje 

ústavu a vztah ke strategii ICT na MU 

 Rebok informoval o přípravě podkladů pro soutěž na pevnou telefonii. Bude se 

soutěžit národní volání, smlouva bude uzavřena na 4 roky. Soutěž vypisuje rektorát, 

ÚVT je na pozici poradců. Mezinárodní hovory budou i nadále fungovat přes 

CESNET.  

 Správa bezdrátové sítě – Rebok navrhuje ukončit podporu a rozšiřování bezdrátové 

sítě pro pokrytí osob z univerzity (cca 40 osob). Dotčené osoby musí být včas 

informovány, může jim být nabídnuta pomoc při hledání náhradního řešení.  

 Výjezdní zasedání – Vičar pošle kolegiu podrobnou strukturu programu dnes nebo 

zítra. Divizní připomenou svým pracovníkům možnost hlasovat o tématech pro 

diskusní skupinky. Prezentační šablona by měla být k dispozici tento týden. Bartošek 



navrhl, aby osoby hrající na hudební nástroje vzaly nástroje s sebou, součástí 

večerního programu může být posezení se zpěvem.  

 Divizní zváží schvalování automobilů na výjezdní zasedání, užití je třeba řádně 

zdůvodnit.  

 Šrubařová informovala, že proběhla kontrola udržitelnosti projektu ze strany 

Jihomoravského kraje. Nebyly shledány žádné nedostatky, Šrubařová pochválila 

přípravu a zajištění kontroly.  

 Na dokumentovém serveru je vyvěšeno opatření ředitele stanovující výši 

výkonnostních příplatků pro měsíc květen, a to ve stejné výši jako v měsíci dubnu. 

Tím vzniká prostor pro zvládnutí procesu hodnocení a s tím spojené stanovení 

výkonnostních příplatků pro další období. Konečný termín pro ukončení hodnocení je 

18. 5. Šrubařová upozornila, že se nejedná o valorizaci mezd.  

 Po projednání s ředitelem je možno do 11. 4. podávat návrhy na doplnění formuláře 

dohody o mlčenlivosti, zejména z hlediska potřeb nových bezpečnostních směrnic.  

 Do konce týdne zašlou divizní kapacity dohod, jinak bude do plánu zahrnuta loňská 

skutečnost.  

 Pokud má někdo zájem o podání projektu TAČR, nechť urychleně kontaktuje 

projektovou podporu.  

 

 

Zapsala:                                       Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                                    Otto Dostál 

                zástupce ředitele pro vědu a výzkum  


